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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 3. 

 

2024. gada 7. februārī  

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, 

Izglītības procesu atbalsta vadītāja Ilze Lisovska, Kultūras darba koordinators Ēriks Laime- 

Babris, projektu vadītāja Inga Biļko.  

 

Sēdē nepiedalās: Rihards Gorkšs.    

 

Citi deputāti – Aigars Vītols. 

 

Ieiniteresētās personas – Ķekavas novada sporta skolas direktors Ints Vancāns.   

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri”;  

2. Informatīvs - Par Vanagkalna estrādi;  

3. Informatīvs - Par Baldones kultūras namu;  

4. Informatīvs - Par Ķekavas novada sporta skolas riteņbraukšanas nodaļas maksas 

aprēķinu. 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Informē par darba kārtības  jautājumiem.  

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina darba kārtību apstiprināt balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Andris 

Ceļmalnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 7. februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:01:15) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Projekta vadošais partneris ir Pļavniekkalna sākumskola, 

projekta partneri: Fitīdas pamatizglītības direktorāts (Grieķija), Igor Vitale International srl 

(Itālija). Projekta mērķis ir veicināt pamatskolēnu izpratni par lauksaimniecības pārtikas 

aktivitātēm saistībā ar vides jautājumiem un to ietekmi uz klimata pārmaiņām. Projekta 

rezultāti: izveidoti 4 komiksi par lauksaimniecības pārtikas ietekmi uz vidi, 4 mini-spēles, 

psihometrijas tests un 3 darbnīcas skolotājiem. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 

60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” paredzētais 

finansējums ir EUR 23 800,00, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri”, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

2. Informatīvs - Par Vanagkalna estrādi 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:04:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemts iesniegums, kurā 

iesniedzēji izsaka viedokli par Vanagkalna estrādes pārbūves nepieciešamību. Iepazīstoties ar 

iesniegumā minēto, konstatēts, ka ir izstrādāts Vanagkalna estrādes pārbūves projekta 

anotācija, kurā pamatots estrādes nozīmīgums, estrādes izmantošanas iespējas novada un 

Latvijas mēroga norisēm, kā arī izstrādāti priekšlikumi iespējamai infrastruktūras uzlabošanai.  

Vanagkalna estrāde ir nozīmīga kultūras pasākumu un  norišu vieta novadā, taču  kopš estrādes 

būvniecības ( 1989.gadā )  ir veikti tikai uzturēšanas un nelieli uzlabošanas darbi. 2023.gada 

nogalē pašvaldības speciālisti un  domes deputāti  apsekoja estrādi un izstrādāja priekšlikumus 
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veicamajām darbībām, kuras veicamas nekavējoties (eletroinstalācijas uzlabošana, gājēju 

celiņu un skatuves drošības uzlabošana u.c.), plānojot finansējumu 2024.gada budžetā,  kā arī 

ieteikumus,  lai estrādi varētu lietot  Baldones pilsētas,  novada un Latvijas  mēroga kultūras  

pasākumiem un norisēm nākotnē. Vanaglaknu estrāde atrodas vietējas nozīmes darbas parka 

teritorijā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule,  Ēriks Laime-Babris, 

Elīna Rasnace, Linda Zaķe.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai, uzsākt darba grupas izveidi  metu konkursa nolikuma un tehniskās 

specifikācijas izstrādei, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

Par balsojumu izsakās Elīna Rasnace – pasakās par to, ka ir uzsākts estrādes attīstības 

process un izsaka vēlmi būt darba grupas sastāvā.  

 

 

 

 

 

3. Informatīvs - Par Baldones kultūras namu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:29:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemts Baldones 

pensionāru biedrības “Sābri”  iesniegums, kurā biedrība izsaka viedokli par kultūras nama 

nepieciešamo pārbūvi un atrašanās vietu Baldones pilsētā. Iepazīstoties ar iesniegumā minēto, 

konstatēts, ka biedrība  ir veikusi Baldones  pilsētas un pagasta iedzīvotāju aptauju, par 

kultūras centra būvniecību Baldones pilsētā. Aptaujā doti divi izvēles varianti – jaunas 

piebūves būvniecība Baldones kultūras centram Daugavas ielā 2 vai Baldones Tautas nama 

atjaunošana Iecavas ielā 4. Iesniegumam pievienoti iedzīvotāju paraksti uz 17 lapām. Pēc 

biedrības norādītā  -95% respondentu atbalsta piebūves celtniecību Kultūras centra telpām 

Daugavas ielā 2. Iesniegumā izteikts viedoklis par Vanagkalna estrādi.  

Pēc administratīvi teritoriālās reformas 2021.gadā pašvaldība iepazinās ar Baldones kultūras 

iestāžu infrastruktūru. Tika secināts, ka esošās telpas ir optimālas, taču nepieciešami 

uzlabojumi, lai arī turpmāk  varētu norisināties kvalitatīva amatiermākslas kustība un kultūras 

norises Baldones pilsētā.  Ķekavas novada Attīstības programmas 2021-2027 vidēja termiņa 

attīstības prioritātes, rīcības virzieni un uzdevumi kultūrā, kā prioritāte   izvirzīti  -   Attīstīt 

kultūras centru darbību un attīstīt amatiermākslas kolektīvu darbību.   

Apzinot iedzīvotāju vajadzības un nodrošinot pašvaldības funkciju izpildi,  nākotnē tiek plānots 

Multifunkcionala centra   projektēšana un celtniecība Baldones pilsētā. 2024.gada budžetā 

līdzekļi šim mērķim netiek plānoti.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Ēriks Laime-Babris, Elīna Rasnace, Linda Zaķe.  
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Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei sagatavot atbildes vēstuli, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

4. Informatīvs - Par Ķekavas novada sporta skolas riteņbraukšanas nodaļas maksas 

aprēķinu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:45:34) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no riteņbraukšanas 

treneriem ar lūgumu pārskatīt bērnu vecāku ikmēneša līdzfinansējumu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns, Dace Cīrule, Ilze 

Lisovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei sagatavot atbildes vēstuli, 

ka līdzfinansējuma maksājums paliek nemainīts, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:16 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


